
Zápis z finančního výboru ze dne 31. 08. 2022 

Přítomní členové: Michal Gabriel, Petr Soukup, Hana Kniha, Michal Kniha 

Omluvení:  

Předseda finančního výboru přivítal přítomné členy a seznámil je s následujícím programem: 

1) Projednání provedené kontroly čerpání dotace a účtování rekonstrukce budovy FK Klánovice  
2) Projednání provedené kontroly čerpání dotace a účtování řešení retence vody (šedá voda) u 

rekonstruované budovy FK Klánovice  
3) Projednání provedené kontroly čerpání provozních prostředků na zápůjčku kontejnerů 
4) Různé 

K bodu 1) Předseda seznámil členy s provedenou kontrolou čerpání dotace a účtování rekonstrukce 
budovy FK Klánovice, kdy k datu provedení kontroly 17. 8. 2022 byly nedočerpané prostředky ve výši 
1 629 TCZK, které budou postupně dočerpány v průběhu srpna a září. Případnou nevyužitou část 
poskytnuté dotace bude Městská část povinna vrátit do rozpočtu HMP. 

Předseda zodpověděl dotazy členů finančního výboru k provedené kontrole. Poté nechal hlasovat, 
zda přítomní souhlasí se zněním kontrolní zprávy.   

Pro 4, Proti 0, Zdržel se 0. 

 K bodu 2) Předseda seznámil členy s provedenou kontrolou čerpání dotace a účtování řešení retence 
vody u rekonstruované budovy FK Klánovice, kdy k datu provedení kontroly 17. 8. 2022 byla většina 
dotace vyčerpána. Rozpočtovým opatřením byla tato kapitola rozpočtu posílena o 47 TCZK. 
Předpokladem je, že očekávaná doúčtování nepřekročí plánovanou částku a očekává se spíše mírná 
úspora v řádu několika tisíc korun. 

Předseda zodpověděl dotazy členů finančního výboru k provedené kontrole. Poté nechal hlasovat, 
zda přítomní souhlasí se zněním kontrolní zprávy.   

Pro 4, Proti 0, Zdržel se 0. 

K bodu 3) Předseda seznámil členy s provedenou kontrolou čerpání provozních prostředků na 
zápůjčku kontejnerů. Je otázka dalšího jednání se společností KOMA RENT, zda za část září bude ještě 
pronájem účtován, nebo zda bude pronajímatel účtovat pouze částku za odklizení a odvoz 
kontejnerů. 

Předseda zodpověděl dotazy členů finančního výboru k provedené kontrole. Poté nechal hlasovat, 
zda přítomní souhlasí se zněním kontrolní zprávy.   

Pro 4, Proti 0, Zdržel se 0. 

K bodu 4) Nikdo z členů FV neměl další body k projednání. 

Předseda FV poděkoval přítomným za účast a jednání finančního výboru ukončil. 

Zapsal: 

31.8.2022 

Michal Gabriel 




